



# AGENDA

ouderraad

Basisschool De Sportschool Gentbrugge

*Datum | tijd* 22/05/2023 20h00

---

- Aanwezig

---

Aanwezig: Ward, Delfien, Boris, Eva, Lieselot, Annelies, Mathias, Siska, Liselot, Bart

Verontschuldigd: Laurien

Schoolteam: juf Sandy (Maarten is ziek), juf Ruth, juf Daphné, meester Koen

Voorzitter: Ward, Delfien

Notulist: Delfien

- 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering
- 

---

## Financieel

---

- Update door penningmeester
- Winst sportbal wordt meegeven. De kidsfuif is een kleine uitgave maar is niet bedoeld om winst te maken (nog niet helemaal afgerekend, bv waarborg bekers). Ook de quiz opbrengst is nog niet gekend, factuur brouwer is nog niet verrekend. Lieselot zal communiceren via Questi en FB over de winst van het sportbal. Belangrijk: opbrengst is voor alle klassen, zo'n 60% opbrengst is voor uitstap K3.
- Vraag voor de kleuterspeelplaats: graag meer spelmogelijkheid, parallel met K1 klas (cf. foto's hieronder): duurzame (maar ook dure) speeltoestellen: school kan zelf al 1 loopladder kopen en dan graag nog 2 toestellen: stapklossen en evenwichtsparcours,. Is zonder plaatsing, Stad kan dat normaal plaatsen (via bestelbon, contact opnemen met FM onderwijs – valt onder onderwijs gezien geen verharding). Offerte voorleggen en zorgen dat er goedkeuring is, pas daarna bestellen. Ouderraad gaat akkoord, daarvoor is de buffer MOS er. We rekenen dit dan volgend jaar ook mee als er budget over is (geldt dan voor komend jaar of komende jaren)
- Voorstel: basketring dichtbij boom, opgelet want groenvak (enkel met net?). Groenvak: moeilijk want kinderen lopen daar door. Alternatief: combo voetbal en basketbal (in 1 toestel), of juist voor arena? Verschillende opties uitwerken, daarna ook voor goedkeuring door FM.
- Groene matten: moeten in feite niet vervangen worden. Er zijn nog zwarte valtegels over (zijn wat dunner): school hiernaast of stockeren (bv onder nieuwe speeltuigen, of op kleuterspeelplaats)?

---

## Agendapunten

---

### 1. Mededelingen vanuit school:

- samenstelling lerarenkorps volgend schooljaar is gecommuniceerd via Questi

### 2. Mededelingen vanuit de Schoolraad

- Detachering Anita is verlengd met 1 schooljaar

### 3. Agendapunten ouderraad

Open punten na vorige vergadering:

- Klasouder L4 en L5?
  - Begin volgend jaar op inzetten: taken uitleggen: communicatie brugpersoon tussen leerkracht en ouders, tussen ouders onderling en met ouderraad. Best uitleg door ouderraad in het plenaire gedeelte (Liselot), erna even erop terugkomen in de klas.
- De (her)organisatie van de Kidsbazaar: schoolteam vraagt in hoeverre dit te koppelen valt aan het eerste oudercontact en de wijnactie?
  - Kidsbazaar is een concept dat zeker in deze tijden van circulaire economie toch aansloeg, verschillende ouders vonden het jammer dat het niet meer doorging. Beslissing vanuit school vooral om het aantal feesten te verminderen (kerstshow, grootouderfeest, schoolfeest..)
  - Wijnbar kan gekoppeld worden aan oudercontact (week voor de herfstvakantie), is niet voor kleuterouders maar ze kunnen wel uitgenodigd worden. Kan bediend worden door leerkrachten (niet – titularissen) samen met ouders.
  - Gaan ouders blijven proeven of iets drinken in een werkweek? Best beperkt houden tot 1 moment (er zijn 4 oudercontactmomenten) om het haalbaar te houden qua bemanning. Wijnteam denkt erover na!
  - Diversiteit: niet makkelijk om iedereen te bereiken, bv. bij ontbijt merkten we een diverser ouderpubliek

- Lege boterhamdozen: campagne rond gezonde voeding? (Pieter): volgend jaar op terugkomen
- In- en uitgang van de kleuterspeelplaats, “gang van Juf Jamina”: school heeft werkbon opgemaakt voor overkapping in hoek buiten aan de klas, om budgettaire redenen nu nog niet mogelijk. De lijsten van het Stibo: voorstel om ze op te hangen per leefgroep in een klembord of buiten op de tafels, wordt morgen beproken met Stibo. Nagaan hoe het bij andere Stibo’s gaat..
- Datum prikken laatste vergadering eind augustus/begin september 2023
  - Maandag 4 sept, om 18.30u korte vergadering (Boris & Ward)

#### 4. Vragen vanuit de ouders en varia

Topic	Vraag	Actiepunten volgende vergadering
Werken speelplaats	<p>Zijn er plannen om de speelplaats iets meer kleur nog te geven? Waar heraanleg gebeurd is en waar nu nog aarde is?</p> <p>Het wordt op lange baan geschoven door Stad Gent, geen budget... Zelf schilderen mag niet (omwille van de veiligheid): navragen of het met spuitpistool mag? Aangeven welke muren we willen schilderen. Stibo wordt ook verbouwd (timing?)</p>	<p><i>Kleuterjuffen willen graag nieuwe speeltuigen eventueel met budget ouderraad: goedgekeurd!</i></p> <p><i>Moet eerst via onderwijs passeren (goedkeuring, bestelbon).</i></p> <p><i>Directie: navragen welke muren we (zelf) mogen/kunnen schilderen – ouderraad heeft verzekering voor vrijwilligers (klusjesdag)</i></p>

<p>Basketbalpaal + ring</p>	<p>Voorstel om basketbalpaal, bord en ring te plaatsen. Huidige basketbalbord en ring hangt eerder op een ongelukkige plaats naast toegangsdeur naar kleuterspeelplaats.</p> 	<p><i>Kan dit gefinancierd worden met budget ouderraad?</i></p> <p><i>Cf. hierboven opmerkingen bij budget iom groenvak. Ward bekijkt een aantal alternatieve plaatsen, of combo voetbal/basket.</i></p> <p><i>Zie hoger.</i></p>
<p>fietsenstalling</p>	<p>De nood aan extra fietsenstalling is doorgegeven aan de wijkregisseur Nathalie De Smet. Ze bracht ons in contact met Sabine Van Lancker: 'schoolomgeving' van Mobiliteitsbedrijf: "...aan het ontwerp van het park mag inderdaad niet geraakt worden... Kunnen jullie enkele foto's sturen (Sabine.VanLancker@stad.gent) van de situatie met veel fietsen aub? Ook met fietsen aan de bomen, want dat willen we natuurlijk ook niet.</p> <p>→ In 2017 kregen we dit antwoord van de Groendienst:  <i>Onze dienst geeft negatief advies voor de plaatsing van een fietsenstalling op de voorgestelde</i></p>	<p><i>Schoolteam bekijkt dit verder qua opvolging: actie vanuit school met de kinderen, verder overleg met bevoegde diensten om naar een gezamenlijke oplossing te streven</i></p>

*plaats aangezien deze enkel en alleen nuttig zou zijn voor schoolgaande kinderen van de naburige school.*

*Wij hebben na schooltijd vastgesteld dat er 8 leerlingen met een fiets uit het schoolpoortje komen. Wanneer wij fietsstallingen op het openbaar domein plaatsen, is het de bedoeling deze te laten benutten door een groter publiek. Deze fietsstalling zou eigenlijk een privéstalling zijn. Ze ligt te ver weg van de logische en belangrijke fietslijnen in het park. Bovendien is het pad naar de schoolpoort niet echt geconcipieerd als een fietspad.*

*Er is een ruime, momenteel nog onderbenutte, fietsenstalling aanwezig in het wijkpark. Het is dan ook niet logisch een bijkomende fietsenstalling te plaatsen. Bovendien zijn de beweringen over een onveilige fietsstalling slechts veronderstellingen.*

*Wij hopen dat de directeur een oplossing vindt binnen de school zonder dat daarbij groen moet verdwijnen.*

→ De nieuwe ontwikkeling De Porre zit ook in de lift maar die wijzigt ook niks in het park zelf.

Bijkomend: veel fiets diefstallen

Stalling op school?

- Er wordt ook op school massaal gestolen, zelfs in de tuin en op de speelplaats (klimmen over hekken of komen gewoon binnen overdag)
- Plaats onder het afdak wordt gebruikt als speelplaats en buitenklas, ruimte op de speelplaats en in de tuin is nodig voor de kinderen
- Er is een fietsenstalling ad Porre bij buurthuis/petanquepleinen, maar fietsen worden gestolen en kapot gemaakt.. Er zou telkens aangifte moeten gedaan worden van diefstal bij de politie zodat dit gekend is bij de bevoegde diensten.

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Visie Stad: elke instelling moet op eigen terrein kijken voor stalling. Fietsenstalling op school is echter te klein, staat vol met fietsenvloot.</li> <li>- 2 verschillende zaken: te weinig stalling enerzijds en diefstal anderzijds</li> </ul> <p>Conclusie: Groendienst wil niet aan het park raken en vindt dat stalling op school moet, school heeft te weinig plaats en zou speel/leerplaats moeten opofferen. Er is een bestaande stalling maar slecht gelegen en onveilig.</p> <p>Voorstellen:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ludieke actie? Gecoördineerde foto actie op social media, mails sturen naar bevoegde diensten..</li> <li>- Oproep doen om diefstallen zeker aan te geven bij de politie</li> <li>- Met de lagere klassen een brief schrijven naar de burgemeester</li> </ul>	
ouderdag	<p>Een aantal vragen vanuit de klasouders:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- begrip voor aandacht voor diversiteit, en meningen zullen altijd verdeeld zijn</li> <li>- er werd gevraagd of de ouderraad hierover werd geconsulteerd vanuit participatief idee</li> <li>- bezorgdheid rond kinderen die in co-ouderschap opgroeien</li> <li>- verhouding tav andere generaties (grootouders), kinderen op verschillende scholen, kan verwarrend zijn</li> <li>- werd dit gekaderd naar de kinderen?</li> <li>- vraag om het door te trekken naar alle klassen (sommigen maakten toch nog een geschenkje, anderen niet.. moeilijk binnen hetzelfde gezin)</li> <li>- een voorstel: neutraliseren naar ouderdag 1 (voorheen moederdag) en ouderdag 2 (voorheen vaderdag)..</li> </ul> <p>Visie komt vanuit de Stad Gent (zie ook: <a href="https://www.koogo.be/aan-de-slag/praktijkvoorbeelden/dag-van-de-ouders">https://www.koogo.be/aan-de-slag/praktijkvoorbeelden/dag-van-de-ouders</a>)</p>	

	<p>Afspraak met schoolteam was om 1 geschenkje te maken om ouders/opvoeders te vieren en bij gescheiden ouders worden er 2 geschenkjes gemaakt. De afspraak was met het hele schoolteam gemaakt, in 1 klas was er een misverstand wegens stageles.</p> <p>Het was kort voor moederdag gecommuniceerd en jammer dat de ouderraad niet kort bevraagd werd voordien. Dit werd over het hoofd gezien.</p>	
schoolfeest	Verschillende ouders vroegen of er al meer informatie voorhanden was? Brief was mee met de kinderen, vraag om in de toekomst ook via Questi te versturen	
zonnecrème	Grote bussen voorzien per klas ipv elk kind zijn eigen klein busje? Wat denken de juffen? Gaat goed zoals het nu werkt, sommige kinderen hebben aangepaste zonnecrème nodig.	

### 5. Mededelingen uit de werkgroepen (max 30 min terugkoppeling in totaal)

Algemeen

Werkgroep	Mededelingen	Actiepunten vorige vergadering
Werkgroep Communicatie		Update folder na algemene vergadering (Boris): begin volgend jaar!



<p>Werkgroep MOS</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Dominiek</li> <li>- Hermien</li> <li>- Eren (papa Miro)</li> <li>- Eva</li> <li>- Boris</li> </ul>	<p>Nieuwe trekker gezocht.</p> <p>Openstaand idee: realisatie blotevoetenpad tuin</p>	
<p>Werkgroep Mobiliteit</p>	<p>on hold - nieuwe leden/trekker gezocht!</p>	<p><i>Week mobiliteit: op te volgen door school zelf, Anita diende vorig jaar zelf subsidiedossier in</i></p>
<p>Werkgroep Schoolontbijt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Karolien</li> <li>- Annelies</li> <li>- Stefanie Bekaert</li> <li>- Liselot</li> <li>- Laurien</li> </ul>		
<p>Werkgroep Wijnactie</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Trui</li> <li>- Sara</li> <li>- Mike</li> <li>- Bart</li> <li>- Pieter (nieuw)</li> <li>- Boris (nieuw)</li> <li>- Ward (nieuw)</li> </ul>		
<p>Werkgroep Kidsfuij</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Delfien</li> <li>- Tineke</li> <li>- Sam</li> </ul>	<p>Evaluatie kidsfuij, samen met Sportbal: positief, veel helpende handen.</p> <p>Leuk thema, veel verklede kinderen</p> <p>Brouwer: 1 bestelling, materiaal (podium, licht, muziek) samen besteld</p>	<p><i>Meer inzetten op muziek vanuit de leerkrachten of vanuit de DJ's, er werd weinig gedanst.</i></p>

<ul style="list-style-type: none"> <li>- Lies</li> <li>- Marieke</li> <li>- Evelien</li> <li>- Elvire</li> <li>- Stefanie B</li> <li>- (Stijn/Michel)</li> </ul>	<p>Sam, Michel en Delfien stoppen, nieuwe leden in aantocht</p> <p>Voor volgend jaar - vraag aan het schoolteam:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kan in de creamomenten volgend jaar gewerkt worden rond een dansje voor op de kidsfuif. Zou fijn zijn als dat kan ingepland worden volgend schooljaar.</li> </ul> <p>OK!</p>	<p><i>OK voor creadansje! Eventueel per klas</i></p>
<p>Werkgroep Sportbal</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- K3 ouders</li> </ul>	<p>Goeie overdracht + draaiboek is cruciaal om dit volgend jaar opnieuw door K3 te laten opnemen. Aanhalen tijdens 1<sup>e</sup> infomoment op school in K3.</p>	<p><i>Davinia en Isabelle doen overdracht begin volgend jaar.</i></p>
<p>Werkgroep QUIZ</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lieselot</li> <li>- Annelies</li> <li>- Ward</li> <li>- Boris</li> <li>- Marie</li> </ul>	<p>Top, moeilijke editie: slechts 1 ploeg had minder dan 50% dus toch goed qua moeilijkheidsgraad. Uiteindelijk ook veel prijzen. 1 tafel minder dan vorig jaar.</p> <p>Timing: was snel na Sportbal, maar enige mogelijkheid voor Joris</p> <p>Volgend jaar weer gepland in januari.</p>	<p><i>Datum volgend jaar vastleggen en doorgeven voor schoolkalender</i></p>
<p>Werkgroep Zomerbar</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Eva</li> <li>- Davinia</li> <li>- Stefanie</li> <li>- <b>Sint-Gregorius</b></li> </ul>	<p>De Zomerbar (30 juni) organiseren we dit jaar samen met Santo en Sint Gregorius. Ook met de lokaalmarkt zal worden samengewerkt. Zij zullen eetstandjes voorzien. Als scholen zullen we hoofdzakelijk drank verkopen en aanvullende snacks op aanbod lokaal markt. Als animatie is er het idee om sportbattles te organiseren. bv. voetbalmatch, basketbalmatch, dancebattle, sprint, ... Sportarround werkt hieraan mee met twee monitoren. Subsidie wijk aan zet werd aangevraagd. De winst wordt gelijk verdeeld tussen de drie partijen (<math>\frac{1}{3}</math>-<math>\frac{1}{3}</math>-<math>\frac{1}{3}</math>)</p> <p>Concrete vragen aan de school:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Kunnen we via de school oproep doen voor de sportbattles?</li> <li>- Kunnen we opnieuw vragen aan L6 om mee te helpen (bekers en flesjes opruimen, afwassen, ...)? Kan eventueel breder getrokken worden naar alle klassen en niet enkel het zesde leerjaar.</li> </ul> <p>+ eventueel meehelpen klaarzetten vrijdag namiddag?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Is het klein diepvriesje nog beschikbaar op school? Ja, staat in de poetsgang</li> </ul>	<p><i>Directie: flyer verspreiden voor sportbattles, meer info volgt</i></p> <p><i>Hulp van L6 al zeker OK, andere klassen wordt nagegaan (L5 is er niet)</i></p>

Werkgroep IT - Bart		
Werkgroep Kriebelteam - Tineke		
Werkgroep Bibliotheek  - Evelien - Joris - Oma Zita - Oma Jerome	Nieuwe printer en etiketten aangekocht, budget dit jaar besteed. Pluim voor dit team!	

#### Voorstel data 2023

- Week van de mobiliteit: 16-22 september 2023
- Ontbijt: ??
- *Dag van de leerkracht 5 oktober 2023: Liselot*
- Week kinderbegeleider: 9-15 oktober 2023
- Quiz: ??
- Sportbal en kidsfuif : 20 april 2024
- Schoolfeest: ??
- Zomerbar: 30 juni 2024
  
- Ouderraad vergaderingen (op maandag om 20u; 5 vergaderingen + 1 in augustus als afsluit)
  1. 9 oktober 2023 (algemene vergadering)
  2. 4 december 2023

3. 29 januari 2024
4. 25 maart 2024
5. 27 mei 2024
6. + 26 augustus 2024

Volgende vergadering

- Contacteer [ouderraad@desportschool.net](mailto:ouderraad@desportschool.net) bij vragen of opmerkingen
- 4 sept 2023 om 18.30u, Ward & Boris